



DECISION OF THE ENDURANCE COMMITTEE



To: Teams Manufacturers
 Category: LM P1 LM P2 LM GTE Pro LM GTE Am
 Decision N°: **18- D0024-All categories – AMENDED**
 Date: **20/04/2018**
 Re: Clarification of article 10.8.4 in the Sporting Regulations regarding pit stop rules

Mission concerned

2018-2019 FIA World Endurance Championship Sporting Regulations

Decision

Following last SWG, please find below a clarification regarding the pit stop rules (clarification in yellow) in reference to Article 10.8.4 – Sporting Regulations :

<p>10.8.4. Opérations et personnes autorisées pendant un arrêt au stand</p> <ul style="list-style-type: none"> • 1 préposé au contrôle des voitures : <ul style="list-style-type: none"> ○ La fonction première est d'assurer la sécurité d'arrêt au stand et du personnel dans la zone de travail ○ supervision de l'arrêt au stand, de la sécurité, de l'arrêt et de la libération de la voiture en toute sécurité. Cette personne doit tenir une pancarte affichant le numéro de la voiture concernée et ne doit pas se trouver dans le prolongement de l'axe longitudinal de la voiture. ○ pendant l'arrêt, cette personne ne doit avoir aucune autre fonction que la surveillance de l'arrêt au stand ○ obligatoire lors de toute la durée de l'arrêt au stand, aucune autre opération autorisée ○ autorisé dans la zone de travail avant que la voiture arrive et s'arrête devant son stand et jusqu'à ce que la voiture quitte la zone. 	<p>10.8.4. Operations and people allowed during a pit stop</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ 1 car controller : <ul style="list-style-type: none"> ○ The primary function is to ensure safety of pit stop and personnel in the working area ○ Pit stop overseeing, safety, stopping and releasing the car safely. This person should display a board with the relevant car number and cannot be positioned in line with the longitudinal axis of the car. ○ During the pit stop, this person must have no other function than supervision of the pit stop ○ mandatory during full pit stop, no other operations allowed ○ allowed in the working area before the car arrives and stops in front of his garage and until the car leaves the area.
---	--

Period of validity/application of the decision

This decision comes into effect:

- with immediate application
- from:
- from the following event

And is applicable:

- until further notice
- for the above-mentioned event(s) only

Committee Members

Gilles SIMON

Thierry BOUVET

Any decision taken by the Endurance Committee is not subject to appeal, in accordance with Article 88 B of the WEC Sporting Regulations.

This decision is available on the following websites :

- <http://www.fia.com/fia-endurance-committee>
- <http://sport.lemans.org/login.php>